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Referat Bestyrelsesmøde 02. 02. 2009 

  

 

1. Møde med Niels Poulsen, Jerlev Radio. 

a. Digitalt tv signal:?? der vil blive kørt med DVB-T – C og MPEG-4, med hensyn til 

skifte fra analog til digitalt vil der ikke være nogen ændring for medlemmerne, alle 

vil kunne se tv uanset om de har et tv med analog modtager eller et tv med digital 

modtager, de medlemmer som har et digitalt tv (full HD) skal ”kun” bruge knappen 

på fjernbetjening som aktiver digital modtagelse hvis de vil se tv digitalt. Er man i 

den situation at der er flere tv’er i husstanden skal man for at se digitalt have en 

boks for hver modtager ud over en. 

b. Status på nyeste målerapporter for vores net. Status er at nettet er opdateret til 

nyeste standard. 

c. Kopi af målerapporter. Vi modtog 2 papir eksemplar, SN forespurgte om det var 

muligt at få den digitalt, det mente NP nok skulle kunne lade sig gøre, så NP ville 

fremsende dem til SN. 

 

2. Gennemgang af sidste referat:  

Referat godkendt på mødet den 19/1. 

 

3. Post til / fra Foreningen: 

Brev fra dagplejerne i Starup om hundenes efterladenskaber både det indpakket og ikke 

indpakket, desværre er der ikke nogen underskriver! Men vil som så ofte før henstille til 

hundeejerne om at samle hunde høm op og lægge det i skraldespand og ikke smide det på 

græsarealer og lignende. Brev fra medlem, som spørger om det ikke er muligt at afbestille 

vores programpakke på fællesantennen og få TDC f.eks.  Jo det er det men alle skal bare 

huske på uanset hvad de gør så skal alle betale afgift for lille pakke, da foreningen er pålagt 

at vedligeholde nettet. 

 

4. Regnskab: 



Ø-Kvarteret Grundejerforening 

Regnskabet for 2008 blev forlagt og godkendt og underskrevet af bestyrelsen, vi ender med 

et overskud på kr. 41.271,00 mod budgetteret underskud på kr. 50.400,00. Budget for 2009 

fremlagt, efter gennemgang og små tilrettetelser blev budget godkendt af bestyrelsen, 

men skal godkendes endelig på generalforsamling 18/3.  

5. Generalforsamling: 

Vi skal have styr på hvor vi skal holde generalforsamling NJJ & BS får styr på dette, sidste 

nyt vi kan holde generalforsamling på Lunding kro, mad er også bestilt, godt gået Britta! 

  

6. Nyt fra området: 

NJJ er blevet ringet op af et medlem, vedr. vi skal passe på med at nogle meget pågående 

udlændinge kommer og begynder og lave indkørselen uden at spørge og truer så for at få 

betaling for det, politiet er inden omkring disse sager.!  

 

7. Næste møder: 

9/3 kl. 19.00 i hallens mødelokale KR /NJJ booker  

18/3 kl. 18.30 afholdes generalforsamling. 

28/2 – 1/3 skal indkaldelse ud, forslag ind til best. Senest 10/3 kl. 18.30, 14/3 kl. 10.00 evt. 

møde hos formand vedr. indkomne forslag. 

 

8. Eventuelt. 

Ingen bemærkninger 

Niels Jørgen Jacobsen 

 

 


